
 
 

Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 16.6.2011 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie, prečítal program zasadnutia komisie 
a dal hlasovať za jednotlivé body. Do bodu rôzne navrhuje zaradiť bod: Smernice o verejnom 
obstarávaní škôl a školských zariadení, Návrh zmeny Štatútu a zásad činnosti ZPOZ 
v Rožňave, CVČ – o schválenie rozhodnutia o neplatení prenájmu telocvične za vedenie 
krúžkov CVČ. Všetci prítomní členovia hlasovali za navrhnutý program rokovania komisie.  

k bodu č. 2  
Koncepcia škôl a školských zariadení Mesta Rožňava 
PaedDr. Baláž – koncepcia školstva končí v roku 2011. Je potrebné vypracovať novú, a to 
s víziou na roky 2012 – 2016.  
Mgr. Gyömbérová –   je vypracovaný návrh štruktúry a návrh obsahu koncepcie, ktorý bol 
rozposlaný na jednotlivé školy a školské zariadenia s tým, že riaditelia svoje návrhy majú 
predložiť do 24.6.2011.  
PaedDr. Baláž – členovia komisie sú ochotní úzko spolupracovať pri tvorbe koncepcie 
a navrhuje, aby členovia komisie navštívili jednotlivé školy a školské zariadenia v záujme 
objektívneho posúdenia a získavania podkladov.  
Mgr. Szőllős – navrhuje, aby tie školy navštívili tí, ktorí sú tam v školskej rade s ďalším 
členom komisie.  
PaedDr. Baláž – navrhuje, aby školy a školské zariadenia navštívili členovia komisie takto: 
 
P.č. Materské školy Mená členov komisie 
1. MŠ Kyjevská  PaedDr. J. Mičudová, Mgr. M. Bischof 
2. MŠ. E. Rótha, MŠ E. Rótha s VJM Bc. H. Rusňáková, PaedDr. V. Baláž 
3. MŠ Ul. pionierov Mgr. A. Vaško, Mgr. D. Pollák 
4. MŠ štítnická PaedDr. V. Baláž, Mgr. R. Szőllős 
5. MŠ Vajankého PaedDr. J. Mičudová, R. Kobezda 
6. MŠ Krátka Mgr. K. Kohutiarová, PaedDr. V. Baláž 
7. MŠ Kozmonautov PaedDr. J. Mičudová, Mgr. M. Bischof 

 

 
 
 
 
 

Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 

P.č. Základné školy Mená členov komisie 
1. ZŠ Ul. pionierov PaedDr. J. Mičudová, Mgr. M. Bischof 
2. ZŚ Sama Tomášika, Ul. Zeleného stromu PaedDr. V. Baláž, Mgr. R. Szőllős 
3. ZŠ akad. Jura Hronca, Ul. Zakarpatská Mgr. D. Pollák, Mgr. A. Vaško 
4. ZŠ Z. Fábryho s VJM, Ul. Komenského Bc. H. Rusňáková, PaedDr. V. Baláž 
5. ZŠ Zlatá PaedDr. J. Mičudová, R. Kobezda 

P.č. Školské zariadenia Mená členov komisie 
1. Základná umelecká škola Mgr. K. Kohutiarová, PaedDr. V. Baláž 
2. Centrum voľného času Mgr. K. Kohutiarová, Mgr. D. Pollák 



Uznesenie č. 01/06/11 – komisia odporúča schváliť spracovanie Koncepcie rozvoja škôl 
a školských zariadení na území mesta Rožňava podľa navrhnutého harmonogramu: 
 
1/  Odbor školstva spracuje analýzu súčasného stavu školstva na území mesta, 
2/ Odbor školstva požiada riaditeľov škôl a školských zariadení o spracovanie svojich 

koncepcií na roky 2012 – 2016, na základe spracovanej analýzy.  
3/  Členovia komisií podľa rozpisu navštívia jednotlivé školy a školské zariadenia v záujme 

objektívneho posúdenia  a získavania podkladov na komplexné spracovanie Koncepcie 
škôl a školských zariadení na území mesta Rožňava.  

 T: 14.9.2011 
4/   Odbor školstva predloží návrh komplexne spracovanej koncepcie na zasadnutie Komisie 

vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave. 
 T: 14.9.2011 
 
 
k bodu č. 3 
Mgr. Mária Kr čmárová, Gočovo – žiadosť o poskytnutie dotácie na začatie činnosti 
Súkromného centra špeciálno-pedagogického poradenstva v Rožňave 
Mgr. Gyömbérová – SCŠPP je zaradené do siete škôl a školských zariadení s termínom 
začatia od 1.9.2011. Začatie činnosti vzhľadom na tvorbu budúceho rozpočtu  od 1.1.2012, 
ktorý závisí od počtu evidovaných klientov k 15.9.2011, tento rozpočet bude financovaný 
z rozpočtu Ministerstva financií prostredníctvom podielových daní. Činnosť SCŠPP je 
bezplatná. Obdobie od 1.9.2011 do 31.12.2011 nie je kryté žiadnymi finančnými dotáciami, 
z toho dôvodu žiada Mgr. Krčmárová o dotáciu na čiastočné pokrytie finančných výdajov. 
Mesto Rožňava súhlasilo v roku 2009 so zriadením SCŠPP. Je možná alternatíva, že priestory 
do januára by sa na ZŠ prenajali bezplatne, uhrádzali by sa len režijné náklady. Žiadosť bola 
predmetom rokovania na Komisii finančnej, podnikateľskej a správy mestského majetku MZ 
v Rožňave. Uznesením komisia neodporúča z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov 
mesta poskytnúť dotáciu.  
Mgr. Prékop – v roku 2007 bývalou riaditeľkou bola podpísaná Zmluva o predbežnej zmluve 
s p. Krčmárovou. Nesúhlasí, aby tie priestory boli prenajaté bezplatne.  
PaedDr. Baláž – na základe predložených požiadaviek, prikláňa sa k uzneseniu finančnej  
komisie. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 02/06/11 – komisia neodporúča poskytnutie dotácie Mgr. Márii Krčmárovej na 
začatie činnosti Súkromného centra špeciálno-pedagogického poradenstva v Rožňave podľa 
požiadaviek v prípise zo dňa 19.4.2011.  
 
 k bodu č. 4 
Združenie maďarských rodičov na Slovensku ZO pri ZŠ Z. Fábryho s VJM Rožňava – 
návrh na spojenie ZŠ Z. Fábryho s VJM a Súkromnej odbornej školy s VJM 
Ing. Nemčok – rozhodnutím Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR, bola do siete 
škôl zaradená Súkromná stredná odborná škola s VJM, Komenského 5, ktorej zriaďovateľom 
je Združenie maďarských rodičov. Zriaďovateľ tejto školy a Rada školy sa pri ZŠ Z. Fábryho 
sa na Mesto Rožňava ako zriaďovateľa ZŠ obrátili s návrhom na spojenie týchto škôl 
v zmysle § 20, ods. 1 zákona č. 596/2003 o štátnej správe v školstve s školskej samospráve 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov.  
Mgr. Vaško –aká je tam kapacita tried, nenastane postupom času deficit?  



Mgr. Gyömbérová – keď sa do priestorov školy nepresťahuje ZŠ S. Tomášika, bude 
dostatočný počet tried pre strednú školu – potrebujú štyri triedy. Keby sa do priestorov školy 
nasťahovala ZŠ S. Tomášika, vtedy by nastali problémy, vtedy by bolo celkovo málo tried, 
nakoľko je nárast žiakov.  
Mgr. Prékop – súkromná škola na ZŠ prakticky funguje už od roku 2005, učia na nej tí istí 
pedagógovia a nie je problém ani medzi deťmi. Dokonca sa otvorilo aj nadstavbové štúdium, 
o ktorý je záujem. Spojenie týchto škôl by s finančného hľadiska  bolo prínosom. Je potrebné 
žiadosť poslať do konca júna 2011, aby škola oficiálne mohla fungovať od septembra 2011.  
Predseda navrhol k tejto žiadosti uznesenie, ktoré členovia komisie jednohlasne odsúhlasili. 
 
Uznesenie č. 03/06/11 – komisia odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu spojenie ZŠ 
Zoltána Fábryho s VJM a Súkromnej strednej odbornej školy s VJM s tým, aby táto škola 
patrila do zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.  
 
 
k bodu č. 5 
Monitoring plnenia PHaSR mesta Rožňava za obdobie 06 – 12/2010 
PaedDr. Baláž – vypracovanie PHaSR vyplýva zo zákona Národnej rady SR o podpore 
regionálneho rozvoja SR. Hlavnými cieľmi tejto podpory je zabezpečiť vyvážený 
hospodársky a sociálny rozvoj SR, odstrániť alebo zmierniť rozdiely v úrovni hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja regiónov, zabrániť vzniku nových oblastí s nízkou ekonomickou 
výkonnosťou a životnou úrovňou obyvateľov a trvalo udržať hospodársky a sociálny rozvoj 
regiónov. Na základe daného programu mesto Rožňava vykonáva činnosť s cieľom 
všestranného rozvoja svojho územia a uspokojovanie potrieb svojich obyvateľov. PHaSR 
mesta Rožňava bol spracovaný do roku 2010 s výhľadom do roku 2015. Z toho dôvodu je 
nevyhnutné pre ďalšie roky aktualizovať a prehodnotiť plánované rozvojové aktivity aj 
vzhľadom k finančnej situácii a rozpočtu mesta Rožňava. Podklady použité k vypracovaniu 
monitoringu boli vypracované jednotlivými odbormi MsÚ a mestskými organizáciami. 
Mgr. Pollák – bolo by dobré, keby deti svoje športové aktivity mohli rozvíjať aj v budúcnosti, 
t.j. na stredných školách.  
PaedDr. Baláž – navrhuje v Rozvojovej oblasti: vzdelávanie, školstvo, kultúry a šport 
v opatreniach 7.2.2 doplniť na požiadanie p. Kobezdu: 
      -    preskúmať možnosť vytvorenia reklamných plôch aj v centre mesta Rožňava. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Ďalej predseda komisie navrhuje v opatreniach 7.2.3 

- zabezpečiť stretnutie zástupcov aktívnych kultúrnych inštitúcií na území mesta za 
účelom prezentácie ročného kultúrneho programu. 

Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
V opatreniach 8.1.3 navrhuje doplniť indikátory o: 

- vybudovať detské ihrisko na kúpalisku, nakoľko existujúce je už zastaralé a nespĺňa 
svoj účel, 

- do roku 2014 vybudovať oplotené viacúčelové detské ihrisko pre deti do 10 rokov. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
V opatreniach 8.1.4 navrhuje doplniť indikátory o: 
 - začať s realizáciou mládežníckych aktivít v rekonštruovaných priestoroch mesta – Zóna M. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 



 
V opatreniach 8.2.1 doplniť indikátory o: 

- skvalitniť podmienky na všeobecnú pohybovú prípravu detí, 
- pripraviť podmienky na pokračovanie činnosti športových tried na stredných školách, 
- zapracovať program pravidelnej a odborne vedenej športovej pohybovej prípravy 

v rámci existujúcich aktivít. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 04/06/11 – komisia odporúča doplniť Monitoring plnenia PHaSR mesta 
Rožňava  v rozvojovej oblasti: vzdelávanie, školstvo, kultúry a šport v opatreniach 7.2.2: 
      -    preskúmať možnosť vytvorenia reklamných plôch aj v centre mesta Rožňava. 
 
v opatreniach 7.2.3 

- zabezpečiť stretnutie zástupcov aktívnych kultúrnych inštitúcií na území mesta za 
účelom prezentácie ročného kultúrneho programu. 

 
v opatreniach 8.1.3 

- vybudovať detské ihrisko na kúpalisku, nakoľko existujúce je už zastaralé a nespĺňa 
svoj účel, 

- do roku 2014 vybudovať oplotené viacúčelové detské ihrisko pre deti do 10 rokov. 
 
v opatreniach 8.1.4  
 - začať s realizáciou mládežníckych aktivít v rekonštruovaných priestoroch mesta – Zóna M. 
 
v opatreniach 8.2.1  

- skvalitniť podmienky na všeobecnú pohybovú prípravu detí, 
- pripraviť podmienky na pokračovanie činnosti športových tried na stredných školách, 
- zapracovať program pravidelnej a odborne vedenej športovej pohybovej prípravy 

v rámci existujúcich aktivít. 
Ďalej komisia požaduje v rámci ďalších aktivít od Referátu regionálneho rozvoja 
sledovanie výziev aj na realizáciu menších projektov, ktoré vyhlasujú inštitúcie ako  napr. 
Orange, Slovenská poisťovňa... 

 
k bodu č. 6 
Prerozdelenie finančných prostriedkov športovým klubom a organizáciám z rozpočtu 
mesta – úprava v zmysle schváleného rozpočtu mesta Rožňava 
PaedDr. Baláž – vzhľadom k okolnostiam, že MZ schválilo návrh zmeny VZN 
o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Rožňava a rezerva sa znížila na 5% zo 
schválenej dotácie, t.j. z 8 500 € na 4 250 €.  Uznesením MZ zo dňa 13.6.2011 bolo 1 000 € 
presunutých pre sociálne organizácie, ktoré bude prerozdeľovať komisia sociálna. Komisia 
vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave má prerozdeliť sumu 3 250 € medzi 
organizácie, ktoré už predložili žiadosti a projekty.  
Mgr. Kohutiarová – navrhuje prerozdeliť finančné prostriedky malým neformálnym 
skupinám, ktoré nie sú na zozname a nepredložili žiadosť prostredníctvom výzvy.  
PaedDr. Baláž – v zmysle VZN nemôžeme poskytovať finančné dotácie fyzickým osobám 
alebo subjektom, ktoré nemajú právnu subjektivitu. Musíme postupovať v zmysle  VZN.  
Mgr. Szőllős – je za prerozdelenie finančných prostriedkov klubom a organizáciám ktoré už 
svoje žiadosti a projekty predložili. 
Hlasovanie: za 8, proti 1 



p. Kobezda – finančné prostriedky by veľmi pomohli Umeleckej únii, nakoľko je tam viac 
kultúrnych zložiek. Navrhuje pripočítať 1 250 €. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Pri prerozdeľovaní sumy 2 000 € medzi športové kluby a organizácie neboli názory členov 
komisie jednotné a preto komisia k tomuto bodu neprijala uznesenie. Finančné prostriedky na  
vo výške 2 000 € zostávajú na prerozdelenie športovým klubom a organizáciám na rok 2011.  
 
k bodu č. 7 
Systém prerozdelenia finančných prostriedkov športovým klubom a kultúrnym 
organizáciám vyplývajúce zo Zmluvy o reklame medzi Mestom Rožňava a TEKO-R 
s.r.o. Rožňava 
Mgr. Szőllős – navrhuje tieto finančné prostriedky prerozdeliť na základe výzvy 
a predložených projektov na konkrétne podujatia organizované deťom a mládeži. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 05/06/11 – systém prerozdelenia finančných dotácií vyplývajúcej zo Zmluvy 
o reklame medzi Mestom Rožňava a TEKO-R s.r.o. Rožňava budú prerozdelené na základe 
výzvy a predložených projektov do konca augusta 2011 na konkrétne podujatia organizované 
pre deti a mládež.  
 
 
k bodu č. 8 
Rôzne - a/ Smernica o verejnom obstarávaní 
PaedDr. Baláž – zníženie sumy na materiál a služby robí problémy školám pri verejnom 
obstarávaní.  
p. Kardošová – každá škola a škôlka má individuálne potreby aj v jednotlivých triedach. Na 
ZŠ podľa veku detí sú iné požiadavky na školské pomôcky. Dodávateľ nemá taký široký 
sortiment, aby mohol uspokojiť všetky potreby žiadateľa, ale žiadateľ je viazaný verejným 
obstarávaním u jedného dodávateľa na určitý druh tovaru. Navrhuje nerobiť zmluvy, ktoré sú 
z dlhodobého hľadiska nevýhodné. 
Mgr. Szőllős – deti dostávajú peniaze na školské pomôcky, ťažko sa dá sformulovať jednotná 
suma, pri 200 deťoch nemožné.  
PaedDr. Mičudová – aj pri čistiacich prostriedkoch má každá firma inú cenovú ponuku na 
tovar. Niekde je to lacnejšie, inde zas niečo iné. Predtým nakupovali akciové tovary v rôznych 
predajniach vo väčšom množstve, tak sa dalo ušetriť.  
p. Benediktyová – rozdiel je pri kúpe PC a pri kúpe hračiek, resp. nábytku, ktorý sa kupuje 
podľa veku a potrieb dieťaťa.  
Mgr. Bischof – pri ZŠ a MŠ a školských zariadeniach je iná filozofia. Navrhuje zmenu 
v smernici, a to, že smernica sa nebude vzťahovať na ZŠ : škola bude postupovať v zmysle 
vlastných smerníc v súlade so zákonom. Na prenesené kompetencie bod 9.2. doplniť - okrem 
ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
PaedDr. Baláž – jedna škola sa nedá riadiť dvoma smernicami, nesmie to byť v rozpore so 
zákonom. Navrhuje právnu analýzu právničkou MsÚ. V prípade kladného stanoviska dá 
komisia odporúčacie  stanovisko. Článok V. bod 5.5 navrhuje nechať v pôvodnom znení. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 06/06/11 – komisia odporúča schváliť MZ  Smernice o verejnom obstarávaní 
s pripomienkami: 



a/  V článku III. V bode 3.4 
- pri tovaroch a službách do 1 000 € 
- pri stavebných prácach do 5 000 € 
 

b/   v bode 3.5 
- pri tovaroch a službách 1001 € do 3 000 € 
- pri stavebných prácach ostáva pôvodná suma: od  5001 do 10 000 € 

 
c/  komisia odporúča v článku VII. v bode 7.1. písm. b) doplniť  nasledovné znenie: školské 
pomôcky (okrem IKT). 
 
 
k bodu č. 8 
Rôzne – b/ Návrh zmeny Štatútu a zásad činnosti ZPOZ v Rožňave 
PaedDr. Baláž – mestské zastupiteľstvo schválilo Podmienky odmeňovania poslancov MZ. 
Poslanci – sobášiaci budú odmeňovaní za vykonávané obrady v zmysle uznesenia MZ. Z toho 
dôvodu je navrhnutá zmena Štatútu a zásad činnosti ZPOZ v Rožňave, a to vypustiť: Príloha 
č. 1 štatútu – odmeňovanie za účinkovanie osôb na občianskych obradoch a slávnostiach, 
poplatok za uvítanie dieťaťa do života v časti: A/1 bod. č. 1; A/2 bod. č. 1; A/3 bod. č.1. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 07/06/11 – komisia odporúča schváliť MZ  návrh zmeny Štatútu a zásad činnosti 
ZPOZ v Rožňave.  
 
 
k bodu č. 8 
Rôzne – c/ CVČ – žiadosť o schválenie rozhodnutia o neplatení prenájmu telocvične za 
vedenie krúžkov CVČ. 
Mgr. Szőllős – nakoľko za krúžkovú činnosť, ktoré nie sú pravidelné a vyberajú sa za ne 
peniaze, nesúhlasí. Potom každý môže požiadať o neplatenie, resp. odpustenie prenájmu. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 08/06/11 – komisia neodporúča schváliť bezplatné nájomné telocvične za 
vedenie krúžkov CVČ. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová      PaedDr. Viktor Baláž v.r. 
     tajomníčka komisie          predseda komisie 

 
 
 
 

 


